
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 28. nov. 2022 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

28. nov. 2022 kl. 19.00 – 21.00 i personalerummet med 

følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende: Asbjørn Holmriis 

(elevrådet), Mette Holmgaard, Thomas 

Nielsen, Charlotte Madsen, Susanne 

Bundgaard, Pia Broe 

 

Dagsorden:    Referat: 

 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

 

 

Deltog ikke i mødet. 

 

 

 

SB-formanden samt personale fra 

skolen er blevet interviewet i forhold til 

ansættelse af ny skoleleder. Profil er 

udarbejdet og stillingen opslås i uge 49 

med forventet ansættelse pr. 1. marts. 

 

 

Indskolingen: 

Vi er i proces i forhold til at ansætte en 

skolepædagog. Hvis en fra SB ønsker at 

deltage i ansættelsesudvalget, bedes 

vedkommende give besked til Jens 

senest onsdag. 

 

Vi har indsendt vores 

projektbeskrivelse til forvaltningen i 

forhold til renovering og udvikling af 

Ebeltoft Skoles udearealer. Vi afventer, 

hvad der kommer til at ske. 

 

En del klasser/forældreråd har allerede 

søgt om at låne lokaler på skolen til 

arrangementer. 

 

Udskolingen: 

9. klasse har gennemført deres 

skolepraktik. 

 

 

 

 



 

Skoleleder. 

Ebeltoft Skole er indgået i et 

samarbejde med Eye-Learn i forhold 

til at indrette vores nye faglokaler. 

Aftalen er en krone til krone aftale.  

Processen er i gang, og forventes 

afsluttet i starten af det nye år. 

 

Personale. 

Vi er i proces i forhold til at få 

nedbragt skolens sygefravær. Vi har 

kontakt med en konsulent fra HR-

afdelingen, som skal understøtte 

processen. Alle skoler i Syddjurs 

Kommune deltager i projektet. 

 

Vi har klippe-klistredag for 

indskolingen torsdag og for 

udskolingen fredag. Fælles 

juleafslutning afholdes i hallen den 21. 

december. 

 

2.   Skolebod. 

            Herunder genbesøg af ”Mad- og måltidspolitik” og 

            forespørgsel om flere drikke i skoleboden.  

              

 

 

 

 

 

 

 

3. Dialogmøde. 

Opfølgning på dialogmødet den 15. nov. Med det 

politiske udvalg. 

 

 

 

 

 

 

 

4. Trafikpolitik 

 

 

Fremover sælger boden vand med smag. 

Elevrådet involveres i, hvad det skal 

være. 

 

Vi vil arbejde på, at vi snarest muligt 

starter med at sælge varm mad. Søs fra 

kantinen involveres i processen. 

 

Mad- og måltidspolitikken tilrettes. 

 

Budgettet for kommende budgetår blev 

gennemgået. 

Der var mulighed for at komme i tæt 

dialog med de fremmødte politikere. 

Følgende emne blev blandt andet drøftet: 

Familie-, børne- og læringspolitik, som 

Byrådet skal arbejde med de kommende 4 

år. 

 

 

 

Punktet udsættes til næste møde. 

            Vedhæftet er et udkast til en Trafikpolitik. LF kom- 

             menterer udkastet, som skal redigeres – bl.a. med 

             et nyt kort over afsætningsmuligheder. 

             Udkastet er lavet fra Toftevangskolens og Skelhøje- 

             skolens tidligere Trafikpolitikker.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Forældremøder. 

Tilbagemelding fra jeres deltagelse i møderne. 

Udsat fra sidste møde. 

             

 

 

 

6. Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punktet udsættes til næste møde. 

 

 

 

 

 

Sverre informerede om en arbejdsgruppe 

af frivillige, som skal arbejde sammen 

med ”Ebeltoft i udvikling” og Distrikts-

rådet. 

Christina og Camilla fra skolebestyrelsen 

vil gerne deltage i arbejdssgruppen. 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 

 

 

 

 


